
   

   PvdA SCHAGEN 
                                         SCHRIFTELIJKE VRAAG  

_______________________________________________________________________________________ 

 

Schriftelijk vraag aan het College van B&W 

 

Onderwerp: Omgevingsvisie 

Woensdagavond jl is op onderstaande vraag voor ons een onduidelijk antwoord gegeven door Jelle.  
We willen deze graag schriftelijk nogmaals willen stellen en vragen om een duidelijker antwoord. 
 
Sterker maken van ons landschap 
Ruimte-voor-Ruimte beleid is tot onze opluchting afgeschaft. Wat de PvdA betreft stonden de 
voordelen van deze regeling voor de ondernemer in geen verhouding tot de maatschappelijke 
voordelen en beoogde verbetering van het landschap. Hoe om te gaan met bedrijven die willen 
stoppen en/of overbodig geworden bedrijfsopstallen willen slopen blijft echter een vraagstuk wat 
terug zal blijven komen. En hoe gaan we om met nieuwe bedrijven, woningen, zonneparken om deze 
passend in het landschap te maken. Sluiten ons aan bij inspraak dhr de Jong Natuurmonumenten. 
In de omgevingsvisie missen we nu concrete beleidsaanwijzingen hoe hiermee om te gaan.  
 
Vraag : kan er in de toekomst (na het vaststellen van de omgevingsvisie) nader beleid uitgewerkt 
worden hoe om te gaan met toevoegingen en verwijderingen in het landschap. 
 

Antwoord: De opdracht om een regeling uit te werken is in de Omgevingsvisie opgenomen. Bij het 
speerpunt “Een gemeente die  nationaal en internationaal meedoet op het gebied van .. en (nieuwe 
vormen van landbouw)” staat het volgende: “Boeren mogen andere activiteiten hebben. Behalve 
landbouw mogen zij bijvoorbeeld ook een camping hebben of eigen producten op hun erf verkopen. 
We maken de groei van landbouwbedrijven mogelijk. En we hebben aandacht voor kleine of 
bedrijven die ermee stoppen. Hiervoor werken wij een regeling uit over mogelijkheden voor 
ongebruikte schuren bij vrijkomende boerenerven”.  

Bij elke nieuwe ontwikkeling die getoetst wordt aan de Omgevingsvisie geldt ook de waardenkaart. In 
de Omgevingsvisie is hier het volgende over opgenomen: “we houden rekening met de waardenkaart 
en vragen inwoners en ondernemers om dat ook te doen.” Initiatiefnemers worden derhalve 
gevraagd om rekening te houden met de belangrijke waarden in onze gemeente, waaronder ook 
landschappelijke elementen.  

In aanvulling op bovenstaande kunnen we aangeven dat we nu en straks bij ontwikkelingen van 
erven in het buitengebied vragen om een erfinrichtingsplan. Bij het speerpunt “Een gemeente waarin 
bewoners en bezoekers de omgeving waardevol vinden” staat onder landschap het volgende. …”Ook 
erven zijn belangrijk voor het landschap en de natuur. Als er ontwikkelingen zijn vragen we om een 
plan voor het erf. Wilt u bijvoorbeeld uw bedrijf uitbreiden? Dan vinden we het belangrijk dat u de 
gebouwen omringt met water en groen (passend bij het type bedrijf). Dit geldt niet alleen voor de 
agrarische erven. Ook andere functies kunnen een plek krijgen in het buitengebied.   

Wij zien schriftelijke beantwoording van de vraag graag binnen de daarvoor gestelde termijn tegemoet. 
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